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Onderwerp Portefeuille

houder 

Inhoud Behandeld in 

agenda 

Stand van zaken 

Inzet gelden voor de 

warmtetransitie van 

de gebouwde 

omgeving 

Hoek van der, J. De heer KLEIN (CU/SGP): Voorzitter. Er 

wordt nu uitgegaan van 50% 

cofinanciering, maar ik wil de 

gedeputeerde verzoeken om in overleg te 

gaan met gemeenten om te kijken of dat 

reëel is. Ik heb zelf geen inzicht in hoe 

duur dat soort onderzoeken zijn, maar 

het zou heel jammer zijn als gemeenten 

graag mee willen doen en dat vanwege 

de financiële drempels niet kunnen. 

Misschien kunt u in de evaluatiecriteria 

van de regeling opnemen dat u gaat 

kijken in hoeverre die mate van 

cofinanciering passend is.  Hr. Van der 

Hoek:, in overleg met de gemeenten zou 

je ook naar de reële situatie kunnen 

kijken, dus moet het altijd 50/50 zijn en 

als je ziet dat het anders moet of anders 

kan, wil je dat in de evaluatie meenemen. 

Dat zal ik zeker doen. 

PS 08-10-2018 

12. Inzet gelden 

voor de 

warmtetransitie 

van de gebouwde 

omgeving (VD-58). 

 

Rapport 

Randstedelijke 

Hoek van der, J. Hr. Van der Hoek: begin 2019 vindt de 

concrete opvolging van alle 

Economie, Energie 

& Bestuur 17-09-
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Rekenkamer 

restauratie 

rijksmonumenten 

aanbevelingen plaats en medio 2019 

zullen deze afgerond zijn. PS worden 

geïnformeerd over eventuele 

vertragingen of problemen in dit proces. 

2018 8.b. 

Monumenten: 

rapport van de 

Randstedelijke 

Rekenkamer 

‘Restauratie van 

rijksmonumenten’ 

(A-agenda EEB 17-

9-2018). 

Staat van de 

Energietransitie en 

Routeplanner 2015 

Hoek van der, J. Routeplanner: de hr. Van der Hoek zegt 

toe dat een tijdschema zal worden 

opgesteld voor de eerstvolgende 

routeplanner  Energietransitie: de hr. Van 

der Hoek zegt toe: -signaal aan CBS zal 

afgegeven worden om sneller cijfers 

beschikbaar te stelen  -IPO 

voortgangsbrief zal met de commissie 

worden gedeeld (EEB vergadering 24 mei 

2018: integrale IPO brief delen is niet 

mogelijk, maar de relevante teksten uit 

de voortgangsrapportage zullen worden 

gedeeld met de commissie, met daarbij 

een nadere duiding en eventuele 

aanvulling door GS.  - dashboard zal 

worden voorgelegd dat een simpel maar 

representatief beeld geeft van de 

Economie, Energie 

& Bestuur 09-04-

2018 9.a. Energie: 

Brief van GS aan PS 

inz. Staat van de 

Energietransitie en 

Routeplanner 2050 

. 

Zie brief GS aan PS inz. 

uitgangspunten dasboard 

Energietransitie (incl. signaal CBS) op 

b-agenda EEB 26 november 2018 bij 

agendapunt tussenstand 

Klimaatakkoord. 
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ontwikkelingen en aan te geven wanneer 

dit wordt gepresenteerd. 

Brief GS aan PS inz. 

analyse 

regeerakkoord Rutte 

III 

Hoek van der, J. • GS zullen de notitie over de 

bestuurskracht en het aangepast 

beleidskader toesturen, zodra dit 

beschikbaar is. 

Economie, Energie 

& Bestuur 22-01-

2018 8.a. Brief GS 

aan PS inz. Analyse 

Regeerakkoord 

Rutte III 

 

Voordracht 

voorgenomen 

besluit tot 

oprichting 

innovatiefonds 

Noord-Holland BV 

(Proof of concept) 

Hoek van der, J. • PS zal geïnformeerd worden over de 

voortgang  

• Gedeputeerde Van der Hoek zal aan de 

fondsmanager als notie meegeven om bij 

aanvragers aandacht te vragen voor goed          

werkgeverschap en inclusiviteit. 

Economie, Energie 

& Bestuur 22-01-

2018 10.a. 

Voordracht 

Voorgenomen 

besluit tot 

oprichting 

innovatiefonds 

Noord-Holland BV 

 

Ontwikkelingsperspe

ctief Circulaire 

Economie 

Hoek van der, J. De voortgang en de rapportage over de 

ambitie worden jaarlijks aan PS 

voorgelegd. 

Economie, Energie 

& Bestuur 12-06-

2017 7.b.  

Statenvoordracht 

ontwikkelingspersp

ectief Circulaire 

Economie 
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Wijziging 

Monumentenverorde

ning. Mw. Keur wijst 

op het feit dat in de 

achterliggende jaren 

een weigering nooit 

eerder juridische 

consequenties heeft 

gehad. 

Hoek van der, J. De heer De Vries (gedeputeerde) geeft 

aan dat de voorliggende voordracht is 

opgesteld naar aanleiding van een 

uitspraak van de rechter met betrekking 

tot de Westfriese Omringdijk bij Winkel. 

Ondanks het feit dat het de eerste maal 

is dat de Provincie te maken heeft met 

een dergelijke juridische uitspraak heeft 

het college besloten om naar aanleiding 

van deze uitspraak de verordening te 

wijzigen. Dit heeft te maken met het feit 

dat er op dit moment een opgave ligt 

voor de Markermeerdijken en het college 

vreest dat deze opgave tot een veelheid 

aan procedures gaat leiden als de 

Provincie in het kader van de 

waterveiligheid maatregelen zou willen 

nemen in het licht van die dijken. De 

gedeputeerde benadrukt dat het expliciet 

niet de bedoeling is dat met aanpassing 

van de artikelen de monumentale 

waarden zouden kunnen worden 

aangetast. De intentie van de wijziging is 

slechts om ingrepen te kunnen doen 

zodra dit noodzakelijk is.     Mevrouw 

Keur-Polman (CDA) kan zich vinden in de 
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gewijzigde voordracht, maar zou graag 

de toezegging hebben dat de 

gedeputeerde, zodra zich een situatie 

voordoet als geschetst, hiermee naar de 

commissie komt.  De heer De Vries 

(gedeputeerde) zegt dit toe. 

 


